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Onderwerp: Commissievragen SGP-fractie RvA Vervoer Gooi&Vechtstreek BV

Huizen: Uw brief van: 8januari 2021 Nummer: Z.205324/D.1272703

Uw kenmerk: Bijlagen: -

Bij beantwoording van deze brief, graag datum, nummer en onderwerp vermelden.

Geachte leden van de commissie sociaal domein,

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de raadsvragen, die de SGP-fractie op 8 januari jI. heeft
gesteld over de benoeming van de Raad van Advies van Vervoer Gooi en Vechtstreek BV.
De Regio Gooi & Vechtstreek heeft de concept-beantwoording van deze vragen verzorgd.

1. Hoe en op grond van welke criteria (kennis, ervaring, netwerk, onafhankelijkheid, e.d.) zijn
de leden van deze raad geselecteerd? Kunt u de keuze van de voorzitter toelichten?

In het bestuur zijn de leden Rebel (Huizen) en Calis (Laren) aangewezen als afgevaardigden
om in samenwerking met de Algemeen Directeur de zoektocht naar leden van de raad van
advies vorm te geven. De leden zijn gekozen op basis van een mix van kennis, ervaring,
netwerk en onafhankelijkheid. Het ging bij de keuze ook om de verhouding van kennis,
ervaring en vaardigheden binnen het bestuur als geheel. Van landelijke kennis van logistiek
Nederland tot specifieke kennis rond het aansturen van regionale taxi bedrijven. Met de
huidige samenstelling van het bestuur zijn we daarin geslaagd. De keuze voor de voorzitter
is door het bestuur gemaakt op basis van statuur, ervaring en regionale binding.

2. Op welke wijze wordt de Code Buysse gebruikt?
Deze code wordt niet gebruikt. In samenwerking met enkele juristen van de gemeenten in de
Regio is er een reglement opgesteld, waarbinnen de Raad van Advies haar taken uitvoert.

3. Kunt u globaal aangegeven wat de totale jaarlijkse vergoeding van de Raad van Advies
is?

Deze vergoeding is vastgesteld op het niveau van de jaarlijks onbelaste
vrijwilligersvergoeding, een bedrag van € 1800,- per lid.
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4. Waren de kosten van de Raad van Advies opgenomen in de begroting 2022 van Vervoer
Gooi en Vechtstreek? Zo ja, voor welk bedrag? Zo nee, waarom niet en wanneer worden
deze dan gecommuniceerd met de gemeenteraden?

Deze kosten passen binnen de huidige begroting van Vervoer Gooi en Vechtstreek. Het
totale budget voor de gehele Raad van Advies is vastgesteld op € 5.4OO

5. Hoe vaak komt de Raad van Advies jaarlijks samen? Worden van deze vergaderingen
verslagen gemaakt? Zola, kunt u deze delen met de gemeenteraden? Zo nee, waarom
niet?

De Raad van Advies komt, conform het reglement, minimaal vier keer per jaar bijeen. De
interne verslagen van de beraadslagingen worden niet verspreid. Dit is anders voor de
formele advisering vanuit de Raad van Advies (zie beantwoording vraag 7).

6. Uit het artikel blijkt dat het werk van deze raad gericht is op een gezonde bedrijfsvoering
en het realiseren van de doelstellingen. Klopt dat, in welke zin dan en wat is in dat opzicht
de rol van bestuur en directie?

Dat klopt. In het reglement is expliciet opgenomen dat de Raad van Advies direct adviseert
aan het bestuur. Uiteraard wordt de directie op de hoogte gebracht van de advisering.

7. Worden de adviezen van de Raad van Advies periodiek gedeeld met de gemeenteraden?
De Raad van Advies adviseert aan het bestuur van Vervoer Gooi en Vechtstreek (lees:
Algemeen Bestuur Regio) De adviezen zullen op de website van Vervoer B.V. geplaatst
worden. Afhankelijk van het onderwerp of de aard van de advisering, kan er door het bestuur
van Vervoer Gooi en Vechtstreek voor worden gekozen om de adviezen actief aan de
gemeenteraden te sturen.

8. Welke status hebben deze adviezen?
Het zijn gevraagde en ongevraagde adviezen aan het bestuur van Vervoer Gooi en Vecht en
kennen daarmee ook de status van een advies (niet verplichtend in juridische zin).

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

(Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethoud
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College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Huizen 

 

Huizen, 8 januari 2022 

Betreft: Commissievragen ‘Vervoer Gooi en Vechtstreek benoemt Raad van Advies’ 

Geacht college, 

In het Nieuwsblad voor Huizen van 28 december 2021 was te lezen dat Vervoer Gooi en Vechtstreek 

een Raad van Advies heeft benoemd.  

Het werk van deze raad is volgens dit bericht gericht op een gezonde bedrijfsvoering en op het 

realiseren van de doelstellingen, zoals de gemeenteraden die hebben vastgesteld: betrouwbare en 

toegankelijke dienstverlening, goed werkgeverschap, verduurzamen wagenpark en financieel gezond 

vervoer.  

De Raad bestaat uit de heer A.W. Veenman (voorzitter), mevrouw E. Post en de heer E.M.J. Besseling 

en gaat bestuur en directie van Vervoer Gooi en Vechtstreek pro-actief en met een kritische blik 

gevraagd en ongevraagd adviseren. Uit de verstrekte informatie blijkt het te gaan om ervaren 

(politieke) bestuurders en een voormalige directeur. 

Naar aanleiding van dit artikel hebben wij de volgende vragen: 

• Hoe en op grond van welke criteria (kennis, ervaring, netwerk, onafhankelijkheid, e.d.) zijn de 
leden van deze raad geselecteerd? Kunt u de keuze van de voorzitter toelichten? 

• Op welke wijze wordt de Code Buysse gebruikt? 

• Kunt u globaal aangegeven wat de totale jaarlijkse vergoeding van de Raad van Advies is? 

• Waren de kosten van de Raad van Advies opgenomen in de begroting 2022 van Vervoer Gooi 
en Vechtstreek? Zo ja, voor welk bedrag? Zo nee, waarom niet en wanneer worden deze dan 
gecommuniceerd met de gemeenteraden?  

• Hoe vaak komt de Raad van Advies jaarlijks samen? Worden van deze vergaderingen 
verslagen gemaakt? Zo ja, kunt u deze delen met de gemeenteraden? Zo nee, waarom niet? 

• Uit het artikel blijkt dat het werk van deze raad gericht is op een gezonde bedrijfsvoering en 
het realiseren van de doelstellingen. Klopt dat, in welke zin dan en wat is in dat opzicht de rol 
van bestuur en directie? 

• Worden de adviezen van de Raad van Advies periodiek gedeeld met de gemeenteraden?  

• Welke status hebben deze adviezen? 

Ik zou schriftelijke beantwoording voorafgaand aan de komende commissie Sociaal Domein op prijs 
stellen, maar zie anders uw mondelinge beantwoording in de commissie graag tegemoet. 

Met vriendelijke groeten, 

 
Rob Bource  / SGP Huizen  


